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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/23-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-00-23-8 
  Rijeka, 31.05.2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 2. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
2. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 31.05.2023. godine (srijeda) s početkom u 17:30 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Radovan Ćiković, član VMO 
 
 
Usvajanje Zapisnika s 1. sjednice VMO Gornji Zamet održane 25.04.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Preostala sredstva po komunalnim prioritetima MO Gornji Zamet za 2022. godinu u nadležnosti 

TD Rijeka plus – prijedlog utroška 
2. Usvajanje prijedloga komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 

2024. godinu 
3. Povećanje prometne sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet – očitovanje 

po dostavljenom od strane stručnih službi TD Rijeka plus 
4. Tekuća prometna i komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom dopisu/e-
mailu od strane TD Rijeka plus kako je nakon realizacije plana prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. 
godinu preostao iznos od 21.639,88 eura uključivo PDV. Prijedlog zaprimljen od stručnih službi TD 
Rijeka plusa je da se navedeni financijski iznos preostalih sredstava utroši u realizaciju radova na 
rješavanju odvodnje oborinskih voda u Ulici Milice Jadranić u blizini k.br. 25 te u Ulici Franje Pilepića 
Pavina u blizini k.br. 24B.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te razmotrili temu i dostavljeni 
prijedlog. Nakon kraćeg usuglašavanja Vijeće je donijelo jednoglasan zaključak kako je 
suglasno s prijedlogom utroška navedenih preostalih sredstava radi realizacije novih slivnih 
rešetki i upojnih bunara u Ulici (odvojku) Milice Jadranić kod k.br. 25 te u Ulici Franje Pilepića 
Pavina kod k.br. 24B. 
 
AD 2 
 
G. Soldatić informirao je vijećnike o potrebi davanja prijedloga komunalnih prioriteta – malih 
komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 2024. godinu. Prijedlozi komunalnih prioriteta šalju se na 
obradu nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet, a konačno usvajaju po njihovoj 
obradi sukladno raspoloživim financijskim sredstvima. Na osnovu svih prihvatljivih prijedloga i u okviru 
raspoloživih financijskih sredstava Vijeće MO Gornji Zamet sastavit će listu komunalnih prioriteta za 
2024. godinu koja će po konačnom usuglašavanju s Gradom činiti sastavni dio prijedloga Plana 
raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2024. godini. Plan usvaja 
Gradsko vijeće Grada Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u prosincu.   
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave vijećnici su jednoglasno odlučili da se kao prijedlozi 
komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Gornji Zamet za 2024. godinu pošalju 
prijedlozi kako slijedi: 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

1.  

Proširenje sustava odvodnje oborinskih 
voda dodatnim slivnim rešetkama u Ulici 
Ivana Pilepića Franovičina kod kućnog 
broja 7/2 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 1 

2. 

Iscrtavanje horizontalnih oznaka 
ograničenja brzine vožnje i oznaka 
pješaci/djeca na cesti duž Ulice Milice 
Jadranić 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog Vijeća MO radi 
povećanja stupnja 
prometne sigurnosti u 
predmetnoj ulici a posebice 
na dijelovima gdje nema 
nogostupa ili je isti jako 
uzak 

3. 

Postava jednog treptača s displeyom koji 
ukazuje na prekoračenje brzine vožnje i na 
kojem piše "uspori" u Ulici Milice Jadranić 
na prikladnoj poziciji - dionica ulice između 
kućnih brojeva 4 i 30 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

4. 
Farbanje u crvenu termoplastiku 
postojećeg pješačkog prijelaza u Ulici 
Milice Jadranić kod kućnog broja 11D 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

5. 
Postava usporivača prometa u Ulici Milice 
Jadranić između kućnih brojeva 4 i 14 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 2 

6. 

Poboljšanje - proširenje i rješavanje 
sustava odvodnje oborinskih voda u Ulici 
Milice Jadranić kod kućnih brojeva 12, 12A 
i 14C 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 

7. 
Postava usporivača prometa u odvojku 
Ulice Milice Jadranić od kućnog broja 23 
do kućnog broja 25C 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 
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8. 
Prefarbavanje - ličenje ograde u Ulici 
Milice Jadranić kod kućnih brojeva 9 i 11 
(uz autobusnu stanicu) 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

9. 
Prefarbavanje - ličenje ograde u Ulici 
Brigača preko puta kućnog broja 7 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

10. 

Iscrtavanje horizontalnih oznaka - strelica 
na kolniku za jednosmjernost prometa u 
dijelu Ulice Josipa Mohorića od kućnog 
broja 1 do kućnog broja 41 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog građana - Prilog 3 
- strelice radi dodatne 
sigurnosti u prometu i 
povremenih situacija vožnje 
u krivom smjeru 

11. 

Postava usporivača prometa na spoju ulica 
Josipa Mohorića, Bože Starca Jurićeva i 
Franje Pilepića Pavina - Ulica Josipa 
Mohorića neposredno prije autobusne 
stanice u blizini kućnog broja 33 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

12. 

Poboljšanje - proširenje i rješavanje 
sustava odvodnje oborinskih voda u Ulici 
Josipa Mohorića kod kućnih brojeva 46, 
46A i 29 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO - 
nadogradnja i poboljšanje 
sustava odvodnje (trenutno 
postoji samo jedan slivnik) 

13. 
Postava usporivača prometa u Ulici Josipa 
Mohorića u blizini kućnog broja 46A 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 4 

14. 
Postava usporivača prometa u Ulici Josipa 
Mohorića u blizini kućnog broja 35 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 5 

15. 
Realizacija stepenica s rukohvatom u Ulici 
Tići sjeveroistočno od kućnog broja 22 

uris i jedna 
fotografija 

prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građna - 
izgradnja nekoliko 
stepenica s rukohvatom 
radi uspostave pješačke 
komunikacije Ulice Tići s 
brzom cestom Rujevica - 
Marinići 

16. 

Uređenje površine/orezivanje zelenila 
pored ulaza u zgradu na adresi Tići 18A te 
uređenje i orezivanje zarasle zelene 
površine iznad kućnog broja 18A Ulice Tići 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog građana - Prilog 6 

17. 

Uređenje površine/orezivanje zelenila i 
postava jedne klupice za odmor građana u 
Ulici Soldanac preko puta kućnih brojeva 
68 i 69 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog Vijeća MO 

18. 

Orezivanje zelenila i raščišćavanje 
površine radi prometne preglednosti u Ulici 
Zametskog Korena istočno od kućnog 
broja 13 (spoj ulica Zametskog Korena, 
Batolovo i Škrobotovac) 

uris i dvije 
fotografije 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 

19. 
Sanacija asfalta kolnika odvojka 
Bilogorske ulice od kućnog broja 32A do 
kućnog broja 28 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 7 

20. 

Prefarbavanje - obnova bočnih 
parkirališnih linija u Plješivičkoj ulici uz 
dječji park preko puta kućnih brojeva 15 i 
17 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

21. 
Postava usporivača prometa u Ulici Franje 
Pilepića Pavina između kućnih brojeva 28 i 
34 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 8 
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22. 
Postava sigurnosnih-nadozornih kamera u 
rekreativnoj-dječjoj zoni u Ulici Bogomira 
Ćikovića Marčeva 

uris 

Ponovljeni prijedlog Vijeća 
MO, jednak prijedlog 
dostavljen je preko 
prijedloga za 2022. godinu, 
stavka naziva: Postava 
nekoliko nadzornih kamera 
u sklopu rekreativne zone u 
Ulici Bogomira Ćikovića 
Marčeva te je nakon 
obrade svih prijedloga 
dostavljen odgovor kako će 
se postava nadzorne 
kamere razmotriti u 
narednom periodu iz 
sredstava redovnog 
održavanja. Vijeće MO 
smatra da bi predloženo 
uvelike doprinijelo zaštiti 
sigurnosti korisnika 
sportske, rekreativne i 
dječje zone te očuvanju i 
većoj sigurnosti gradske 
imovine 

23. 

Sanacija asfalta kolnika dijela Ulice 
Bogomira Ćikovića Marčeva (iz smjera 
spoja s Ulicom Vladivoja i Milivoja Lenca i 
Tići prema rekreativnoj zoni) 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 9 

24. 

Postava dispanzera za vrećice za 
prikupljanje pasjeg izmeta duž Ulice 
Bogomira Ćikovića Marčeva i oko 
sportsko-rekreativne zone 

uris Prijedlog građana - Prilog 9 

25. 

Uklanjanje ruševne kuće i uređenje 
površine u Ulici Šumci u blizini kućnih 
brojeva 3 i 18 (neposredno ispod kućnog 
broja 8 Ulice Vrhovo) 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
10 - prijedlog stavke 
obrađen za 2020. godinu, 
zaprimljeni odgovor: 
Očitovanje OGU za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem 
glasi: Sukladno 
Generalnom urbanističkom 
planu grada Rijeka (SN 
PGŽ7/07 i 14//13, SN GR 
8/14, 3/17, u daljnjem 
tekstu GUP) predmetno 
područje nalazi se unutar 
koridora novoplanirane 
prometnice Glavne mjesne 
ceste – „dionica Primorska 
- Gornji Zamet“, planske 
oznake GU VIII. Unutar 
koridora glavne mjesne 
prometnice nije dozvoljeno 
uređenje dječjeg igrališta. 
Zemljište je u  privatnom 
vlasništvu. Slijedom 
navedenog nije moguća 
tehnička priprema za 
predmetno područje. 

26. 
Uređenje i opremanje dječjeg igrališta na 
lokaciji ruševne kuće iz prethodne stavke 
(br. 25) 

uris 
Stavka koja se nadovezuje 
na prethodnu, Prijedlog 
građana - Prilog 10 
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27. 
Postava sigurnosne-nadzorne kamere na 
ulazu u donji dio Ulice Soldanac iz Ulice 
Josipa Mohorića 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 
- učestale pojave 
komunalnog nereda pored 
spremnika za komunalni 
otpad 

28. 
Postava sigurnosne-nadzorne kamere u 
Ulici Bože Starca Jurićeva u blizini kućnih 
brojeva 1 i 4A 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 
- učestale pojave 
komunalnog nereda pored 
spremnika za komunalni 
otpad 

29. 

Proširenje javne rasvjete na kružnom toku 
kod kućnih brojeva 35 i 37 Plješivičke ulice 
(zapadno od kućnog broja 58A Ulice 
Soldanac) - postava odgovarajućeg broja 
novih rasvjetnih tijela 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
11 

30. 

Postava košarice za otpatke i kante s 
vrećicama (tzv. bello kante) za pseći izmet 
u Plješivičkoj ulici sjeveroistočno od 
kućnog broja 35 - na kraju asfaltiranog 
dijela ceste 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
11 

31. 
Realizacija novog upojnog bunara sa 
slivnim rešetkama u Ulici Ivana Grpca 
Strinina između kućnih brojeva 5 i 13 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 

32. 
Farbanje-ličenje ograde u Primorskoj ulici 
kod kućnog broja 1B (ulaz 1,2 i 3) 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
12 

33. 

Postava usporivača prometa u Ulici 
Vladivoja i Milivoja Lenca neposredno 
nakon izlaska iz rotora (sjeverno od 
kućnog broja 27) 

uris 
Prijedlog građana - Prilog 
13 

34. 

Uklanjanje/premještaj postojećeg 
usporivača prometa tipa "jastuk" u 
Primorskoj ulici iznad rotora, nakon 
pješačkog prijelaza (jugozapadno od 
kućnog broja 2) 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
13 

35. 

Ispitivanje mogućnosti proširenja 
nogostupa (i razmatranje načina - 
mogućnosti usporavanja prometa - dodatni 
usporivači prometa i sl.) u Ulici Vladivoja i 
Milivoja Lenca od kućnog broja 29 do 
kućnog boja 45A 

uris 
Prijedlog građana - Prilog 
14 

36. 
Postava prometnog ogledala u Mosorskoj 
ulici između kućnih brojeva 3 i 1 - prema 
kućnom broju 1A 

uris 
Prijedlog građana - Prilog 
15 

37. 
Postava prometnog ogledala na izlazu iz 
Mosorske ulice na Primorsku ulicu 

uris 
Prijedlog građana - Prilog 
15 

38. 
Postava prometnog ogledala radi 
preglednosti izlaska iz odvojka Mosorske 
ulice zapadno od kućnih brojeva 2 i 9 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog Vijeća MO 

39. 
Postava usporivača prometa u Ulici 
Vrhovo između kućnih brojeva 1 i 29 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog građana - Prilog 
16 

40. 
Postava novog betonskog stupa i jednog 
novog rasvjetnog tijela u Ulici Ivana Grpca 
Strinina kod kućnog broja 12C 

uris i jedna 
fotografija 

prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 

41. 

Pronalazak i odabir najpogodnije gradske 
površine radi izrade projekta i realizacije 
novog parka za pse na području MO Gornji 
Zamet 

uris 
prijedlog Vijeća MO na 
temelju prijedloga građana 
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AD 3 
 
Vijećnici MO osvrnuli su se na zaprimljeno očitovanje stručnih službi TD Rijeka plus na temu povećanja 
prometne sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet. Od nadležnih je zaprimljeno 
sljedeće očitovanje: 
 

1. Zahtjev za postavom prometnog ogledala u Ulici Tići kod kbr. 26  je opravdan zbog 
nepreglednosti prilikom izlaska iz odvojka ulice od strane kbr. 13 C, 13 B, 13 i 15 te će isto biti 
postavljeno. Također, kako bi se povećala preglednost, postojeće prometno ogledalo u Ulici 
Josipa Lenca Spodolčeva u blizini kbr. 7 i 9 te prometno ogledalo u Ulici Vladivoja i Milivoja 
Lenca u blizini kbr. 89 će se zakrenuti, 
 

2. U Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva u neposrednoj blizini igrališta (nasuprot Češkog Doma) 
nema uvjeta za obilježavanje oznaka „Djeca na cesti“ jer postoji obostrani nogostup. Umjesto 
toga, na pješačkom prijelazu kod dječjeg igrališta postaviti će se termoplastični materijal crvene 
boje koju karakterizira vrlo dobra uočljivost u svim vremenskim prilikama i veća trajnost u 
odnosu na bojane oznake te znakovi „Pješački prijelaz“ s flourescentno žuto-zelenim rubom, 
 

3. Naknadno obilježavanje i uređenje uzdužnih parkirnih mjesta uz usporivač koji je smješten 
istočno od pješačkog prijelaza kod dječjeg igrališta u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva je 
indirektno utjecalo na zaobilaženje usporivača van predviđenog voznog traka. Kako bi se 
povećala sigurnost prometovanja smatramo nužnim premještanje postojećeg usporivača 
prometa malo istočnije u odnosu na postojeću poziciju (uz izbočeni dio nogostupa), 

 
4. Slažemo se s postavom novog znaka „Djeca na cesti“ s obzirom da u Ulici Josipa Mohorića kod 

kbr. 37 i 39 nema nogostupa a nasuprot se nalazi dječji park. U blizini istog bi obilježili i oznaku 
„Djeca na cesti“, 
 

5. Kako je donji dio Ulice Soldanac (od spoja sa Josipa Mohorića prema sjeveru) slijepa ulica 
kojom se odvija promet do samo nekoliko stambenih objekata nema potrebe za ograničenjem 
brzine u istoj. Umjesto toga postaviti će se znak za slijepu cestu, 

 
6. Nema uvjeta za postavu usporivača prometa u blizini raskrižja ulica Vladivoja i Milivoja Lenca 

i Ante Mandića jer se predmetnim dijelom odvija dvosmjeran promet (uključujući autobusne 
linije) a kolnik je sužen, 
 

7. Povećanje stupnja sigurnosti na spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Milice Jadranić i Josipa 
Mohorića - preglednost na raskrižju se može djelomično poboljšati pronalaskom novih lokacija 
za postojeće spremnike od KD Čistoća koji su trenutno smješteni na nogostupu uz pješački 
prijelaz ispod restorana „Morčić“ a koji narušavaju preglednost prilikom skretanja ulijevo u Ulicu 
Josipa Mohorića. Prostornih mogućnosti za poboljšanje preglednosti nema a otežavajuća 
okolnost je i autobusna linija koja skreće u lijevo u Ulicu Josipa Mohorića, 
 
Povećanje stupnja sigurnosti na raskrižju Ulica Vladivoja i Milivoja Lenca – Bogomira Ćikovića  
Marčeva - Tići - u postojećim prostorno ograničenim okvirima i prema postojećoj regulaciji 
prometa (u kojoj je na svim privozima dozvoljeno kretanje vozila u svim pravcima) vrlo teško je 
definirati prometnu signalizaciju i dobiti bolju prometnu situaciju od postojeće. Kao stupanj 
poboljšanja sigurnosti prometa na predmetnom raskrižju razmatrali smo mogućnost 
preregulacije ulice Tići u jednosmjernu ulicu (u smjeru jug – sjever i obrnuto).  No međutim, i u 
toj situaciji ne bi dobili puno bolju prometnu sliku od postojeće. Jedino optimalno rješenje koje 
bi imalo smisla u svrhu podizanja stupnja sigurnosti prometa je zatvaranje ulice Tići na 
predmetnom raskrižju, na način da postane slijepa ulica s jedinim mogućim ulazom/izlazom na 
Ulicu Milice Jadranić . Formiranjem novih pozicija horizontalne i vertikalne signalizacije, bitno 
bi se povećala  sigurnost i preglednost prometovanja na predmetnom raskrižju. Međutim, takva 
preregulacija bi vjerojatno dovela do pobune stanara jer ne bi imali najkraći mogući put pristupa 
kućama.  
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8. Kako na većem dijelu ulice Vladivoja i Milivoja Lenca nema uvjeta za obilježavanje razdjelne 
linije, smatramo da se mjestimičnim obilježavanjem iste ne bi povećala sigurnost prometa, a 
moguće da bi došlo i do većih brzina vožnje u ulici, 

 
9. Na ulazu u Plješevičku ulicu postavljena je tabela s nazivom ulice te smatramo kako nema 

potrebe za dodatnim obilježavanjem ogranaka – sukladno prijedlogu/upitu građana naknadno 
dostavljeni prijedlog za postavom jednog novog znaka s imenom ulice i kućnih brojeva koji se 
nalaze u dijelu (odvojku) Plješivičke ulice. 

 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno se složili sa 
zaprimljenim očitovanjem TD Rijeka plus na temu povećanja prometne sigurnosti na 
prometnicama na području MO Gornji Zamet. 
 
AD 4 
 
4.1. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom upitu/prijedlogu građana za 
asfaliranjem/uređenjem pješačkog puta koji spaja ulice Bože Starca Jurićeva i Grabovac. U naravi se 
radi o pješačkom putu koji spaja navedene dvije ulice.  
  
Zaključak: Vijećnici su razmotrili dostavljeni prijedlog. Od nadležnog Upravnog odjela za 
urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo službenim dopisom zatražit će se ispitivanje 
vlasništva pješačkog puta. Ukoliko je spomenuti put u vlasništvu Grada Rijeke razmotrit će se 
mogućnosti njegovog uređenja i sanacije u najkraćem mogućem roku.  
 
4.2. G. Soldatić i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenoj primjedbi/upitu građana na temu 
problematike neodržavanja javne i privatnih parcela u dijelu Plješivičke ulice od kojih se neke godinama 
ne čiste niti ne kose te na istima uz visoku travu i ostali korov (moguće) raste i ambrozija. Problematika 
je uz kraći opis uz sve zaprimljene informacije dostavljena komunalnom redaru zaduženom za područje 
MO Gornji Zamet radi izvida na terenu i službenim postupanjem. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. U suradnji s komunalnim 
redarstvom nastojat će se riješiti ova dugogodišnja problematika dijela Plješivičke ulice. 
 
4.3. Vijećnici su se ukratko osvrnuli na tekuću prometnu i komunalnu problematiku – orezivanje 
zaraslog zelenila, potrebne sanacije asfalta kolnika, povremene pojave komunalnog nereda u naselju, 
nedostajućih poklopaca i oštećenja spremnika za komunalni otpad te razmotrili zaprimljene upite i 
informacije zaprimljene od strane građana na ovu temu koje su prosljeđene nadležnim službama na 
razmatranje i rješavanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.4. G. Tabula iznio je prijedlog za ispitivanjem mogućnosti (u okviru planova Grada) za postavom 
punionice za električna vozila na primjerenoj i adekvatnoj lokaciji na području MO (jedna od mogućih 
lokacija prijedloga bilo bi javno parkiralište u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva ispod Češkog Doma). 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te jednoglasno podržali prijedlog 
koji će se u okviru službenog dopisa nakon dodatnog razmatranja teme dostaviti na službeno 
očitovanje nadležnim upravnim odjelima. 
 
4.5. Tajnik MO informirao je vijećnike kako su na temelju upita građana nadležnima, KD VIK Rijeka 
dostavljene informacije s upitom na temu planova nove vodno-kanalizacijske infrastrukture u sklopu 
projekta Anglomeracije Rijeka u dijelu (odvojku) Ulice Milice Jadranić kod k.br. 2A, 33B, 33C, 33D i 
33E. Vezano na ovu temu a temeljem upita građana zatraženo je i očitovanje o mogućnostima 
spuštanja vodovodnih mjerila, tj. satova bliže kućama budući su mjerila od nekih kućnih brojeva 
trenutno udaljena i više od 100 metara. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Po zaprimanju odgovora 
građane će se izvijestiti sa zaprimljenim informacijama o mogućnosti realizacije prijedloga i 
periodu planiranog početka radova u navedenom dijelu ulice. 
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AD 5 
 
Sukladno dogovoru vijećnika izvršena je manja preraspodjela u Financijskom planu VMO Gornji Zamet 
za 2023. godinu radi potreba kupnje umjetnog cvjetnog aranžmana i jedne svijeće. Preraspodjelom se 
30,00 eura prebacilo s pozicije PRO6259 – reprezentacija na poziciju PRO6260 – ostali nespomenuti 
rashodi poslovanja, a u okviru Reprezentacije Vijeća. Uoči obilježavanja Dana državnosti u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva položen je cvjetni aranžman i zapaljena svijeća na spomeniku poginulim 
braniteljima iz Domovinskog rata koji su živjeli u ovom dijelu Rijeke.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od osam (8) stranica. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
               Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                          Edvard Soldatić                          

 


